

NPK 20-20-20

سماد متوازن عالي النقاء لجميع مراحل نمو النبات

Composition	وزن/حجم - W / V (%)	التركيب الكيميائي
N	20	نيتروجين
P ₂ O ₅	20	فسفور
K ₂ O	20	بوتاسيوم

المميزات:

- سماد بودري متكامل وسهل الذوبان يحتوي على النيتروجين والفوسفور والبوتاسيوم في صورة متوازنة.
- يُستخدم في جميع مراحل النمو لتحفيز النمو الخضري والجذري والإزهار والعقد.
- يعزز من امتصاص العناصر الغذائية ويزيد من حيوية النبات ومقاومته للظروف البيئية الصعبة.
- يرفع كفاءة عملية البناء الضوئي مما يؤدي إلى زيادة النمو والإنتاج.
- مناسب لجميع أنواع المحاصيل الزراعية (الخضر - الفاكهة - الزينة - الحقلية).
- يتميز بنقاء عال يضمن سرعة الذوبان وفاعلية الامتصاص
- معدل الاستخدام: ١ كجم : ١,٥ كجم / ٦٠ لتر ماء رشاً على الأوراق
- ٣ كجم / فدان مع ماء الري

Advantages :

- Completely soluble powder fertilizer containing nitrogen, phosphorous, and potassium in balanced form.
- Suitable for all growth stages to stimulate vegetative, root, and flowering development.
- Enhances nutrient uptake and increases plant vitality and resistance to stress.
- Improves photosynthesis efficiency, leading to better growth and higher productivity.
- Suitable for all crops: vegetables, fruits, ornamentals, and field crops.
- High-purity formula ensures fast solubility and effective absorption.



Usage rate: 1: 1.5 kg / 600 liters of water
3 kg / acre with irrigation water
Package weight : 5 kg

وزن الشيكارة : ٥ كيلو